
Hei Styret og alle på Årsmøte i NSK. 

Jeg kan dessverre ikke være til stede på Årsmøte selv pga jobb. 

Men har en sak som jeg har tenkt på lenge, og som jeg ønsker å få drøftet, samt "sådd" en tanke i 
alle på Årsmøte 2025 på eventuelt å få en gjennomføring av dette. 

 

Sakens kjerne: 

Vi har vært bland de på øverste hylle i Skandinavia på å arrangere renn i fjellet, og vi ønsker 
fortsatt å være det.  

Men ser at vi sliter "litt" med rekruteringen til hver av rennene, samt at det er mange som har 
vært på med dette i mange 10 år. 

Det er kjent for alle, at det kommer mange store renn de neste årene.  

Mindre kjent er at, det er ikke NSK som er hoved arrangør, men at disse rennene skal være i "vår" 
bakgård og i "vårres" bakke. 

Dvs. at arr. må leie / kjøpe tjenester fra klubb og personer?  

Komite VM 2029 bør redegjør hva behovet er, og på et tidlig tidspunkt på behovet til antall renn 
funksjonærer.  Samt ikke bare tenke på et tall, men være reel på antallet. 

Det var feks ca 2000 pers på SKI og 1500 av dem hadde spade ... i Åre 2019. Usikker på hva antall 
dem hadde i Saalbach sist VM 2025, mener å ha hørt ca 2500 pers, med SKI ... 

 

Hoved grunnen til at vi "sliter" litt, men rekruteringen, tror jeg er opplæring. 

Før i tiden "slengte" man seg bare med, håpet at det ble rett og lærte litt hvert år av 
"gammelgutta"  

Etter hvert fikk man erfaringen som trengtes. 

Dette funker ikke i dag, da mennesker krever bedre opplæring/ kursing for å få en mestrings 
følelse med den jobben dem er blitt satt til å utføre. Det er etter hvert blitt et krav! 

Det er tros alt frivillig arbeide, og er veldig lett å si nei. Spesielt hvis en har en dårlig opplevelse 
med det, og ikke føler en mestring etter arrangementet. 

Dessuten er det et generasjons skifte på gang, og "vi" som har holdt på i noen år har en snitt 
alder på snart 60 eller over. 

 

Vi må ha en riktig/rett oversikt på hva vi har av kompetanse i klubben i dag pr 2025. 

 Kanskje sende ut spørreundersøkelse/kartlegging av kompetanse? 

Da blir det også lettere for renn org. å sette opp kart til lokale barne- /fisrenn også, som NSK er 
arrangør for. 

 



Så vi trenger en kompetanse plan. 

• Hva har vi 

• Hva trenger vi  

• Invitere foreldre første dag, barnet er medlem. Uansett alder på barnet. Tidligere, jo 
bedre, og er barnet feks 5 år har vi sannsynlig foreldre med, til dem er 16 eller lenger. 

• En plan for å oppnå solide store grupper, med rett kompetanse. Dette skaper 
forutsigbarhet, når det er flere som deler på oppgavene. 

• Radio kommunikasjon. (Høres banalt ut, men jeg vet det usikkerhet. Spesielt under renn) 

• Fadder ordning ved renn, når vi har fått nok rekrutering?  

• Innføre faste evaluerings møter, etter ALLE renn.  Rennledelse, og alle nøkkelpersoner, 
som mål, start, port dommer sjef, bakkesjef, soneledere, radio ansvarlig, osv. Hva gikk 
bra og hva gikk mindre bra. Hva kan vi lære osv. Loggføres. 

• Få NAT eller noen av trenere til å lage teori kurs på hvordan sette en løype. Hva er lang 
sving, vertikal, hårnål og hvor mange porter beregnes iht lengde og profil års klasse osv. 
Hva er forskjell på teknisk og fart. For forståelse av sporten. 

• Kurs som finnes i FIS systemet? Tidtaking, start og startdommere, rennledelse, dommer, 
TD osv. 

• Lage arrangør kurs, så vi kan start tidlig med formidling av hva vi står ovenfor de neste 
årene. 

• Spille inn Norge skiforbund eller Nordland skikrets?  Eller lage disse kursene selv, med 
den kompetansen vi har i området vårt. 

• Bør 1 eller 2 av styremedlemmene også ha kompetanse / opplærings ansvar. Dvs sørge 
for å hente inn tilbud / kartlegge for kompetanse heving, koordinere og arr. kurs på det vi 
trenger av kompetanse heving osv.  

 

Håper dette kan bli diskutert på årsmøte, og er veldig mottakelig for innspill. 

 

Alpin hilsener fra: 

Torger Assmann 

  

 


